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Megválasztásom után a lehető leggyorsabban kidolgoztuk és az október 11-i 

Küldöttgyűlésre benyújtottuk az ELTE TTK HÖK Tudományos koncepcióját, amit a 

Küldöttgyűlés el is fogadott. A szöveget megtaláljátok a honlapon. Az év hátralevő részében 

több területen is próbáltam megvalósítani a koncepcióban leírtakat. A tapasztalatok alapján 

úgy tűnik, hogy mindegyik kitűzött cél megvalósítható, de csak nagyon fókuszált munkával 

lehet azokat belátható időn belül elérni. Ezért a jövőben szükségesnek látom egy jól 

megfontolt prioritási sorrend felállítását. Később e szerint lehet csoportosítani az erőket 

annak függvényében, hogy hányan foglalkoznak aktívan a hallgatói tudományos közélet 

dolgaival éppen.   

Az őszi és a tavaszi félévkezdéskor is elbíráltuk a rendszeres tudományos ösztöndíj 

pályázatokat. A felmerült problémákat mindkét időszak után megvitattuk Tudományos 

Csoport ülésen, és javaslatokat tettünk a kiírás módosítására.  Szeptember 4-i ülésén a 

legfrissebb észrevételek alapján elfogadta a KÖB a rendszeres tudományos ösztöndíj 

pályázat új kiírását.  

Szociális elnökhelyettes kisasszonnyal megbeszéltem, hogy a nyár folyamán rendszerezzük 

a korábbi évek tudományos ösztöndíj papírjait, hogy könnyebben átlátható/kereshető 

legyen a kupac. Erre még nem került sor, de továbbra is örömmel állok rendelkezésre. 

Télen Gansperger Gábor főszerkesztővel összeállítottuk a Nyúz Tudományos különszámát, 

ami során az én feladatom volt a cikkírók felhajtása a szakterületek lelkes képviselőinek 

segítségével, és későbbi noszogatásuk. Két cikkel, két cikk gondos lektorálásával és három 

cikk szerzőinek állhatatos piszkálásával járultam hozzá a szám elkészültéhez, ami szerintem 

nagyon jól sikerült. Ezt az is mutatja, hogy elfogulatlan olvasóktól is kaptam jóleső dicséretet 

a különszámmal kapcsolatban. 

Részt vettem a KolHök vezetőképzőjének tudományos szekciójában. Itt két TTK-s ötletet 

osztottam meg a résztvevőkkel: a szakkollégiumok települjenek ki a campusokra a nyílt 

napokon, és reklámozzák a tevékenységüket, valamint a meglevő szakkollégiumi 



konferenciákat a sokszor kevéssé alkalmas kollégiumi helyszínekről el lehetne hozni a 

campusokra. Ennek nyomán a TTK januári nyílt napján képviseltették magukat a TTK-s 

hallgatókkal foglalkozó szakkollégiumok, valamint teremfoglalásig jutott az Eötvös 

Konferencia természettudományos szekciójának campusra hozása. Sajnos a Collegium 

vezetésének ellenállása miatt maradt a rendezvény a Collegiumban. Ugyanakkor a közeledés 

szerintem rendkívül hasznos, mert a hallgatóság bevonásának szerintem a legjobb módja az, 

ha közel hozzuk az ilyen programokat. 

Segítettem az Eötvös és Bolyai konferenciák felhívásának terjesztésében, valamint 

beszéltem az illetékessel, hogy miként tudják a konferenciákat népszerűsíteni a Nyúzban. 

Végül mindkét konferencia kapott megjelenést az újságban. 

Az EHÖK TUB ülésein igyekeztem részt venni. Ebben csak a dékánjelöltek meghallgatása 

tudott megakadályozni az év során, valamint Sarlóspusztára nem tudtam lemenni. Az EHÖK 

tudományos terveivel kapcsolatban általában kicsit szkeptikus vagyok, de legjobb tudásom 

szerint igyekeztem megcsinálni, amit kértek (adatgyűjtés, Vanguard program pályáztatás 

stb.).  

Egész évben igyekeztünk minél több és változatosabb BReKi (Biológus Rendszeres 

Kirándulások) programot szervezni. Voltak előadások, boncolás látogatás, SE Anatómiai 

Múzeum, laborlátogatás a Richterben stb. 

Április 28 – május 1. között Budapestre látogatott egy holland biológus hallgatókból álló 

csoport, akik tanulmányi kiránduláson vettek részt. Többször találkoztam velük és a Biológiai 

Intézetben folyó színvonalas kutatásokat bemutató előadássorozatot szerveztem. Az 

előadásokat vezető kutatók tartották és remekül sikerültek, ahogy az összes többi program 

is. Az ilyen jellegű programokat nagyon hasznosnak tartom és remélem, hogy időnként lesz 

szerencsénk ilyen hallgatói csoportokat vendégül látni. 

Részt vettem a szeptemberi és januári nyílt nap megszervezésében, lebonyolításában és a 

biológia stand bemutatott dolgainak összeállításában. Januárban megszerveztem a Biológiai 

Intézet tanszékeinek látogatását és kísérőként segítettem a program során. 

A hozzám beérkező információkat továbbítottam az illetékesek vagy a hallgatók felé, a 

kérdésekre válaszoltam, a problémák megoldásában segédkeztem. 



Fogadóóráim néhány előre jelzett kivételtől eltekintve minden alkalommal megtartottam a 

szorgalmi időszakban azok időpontjának kijelölése óta. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

 Szakács Dávid 
Budapest, 2012.09.07. Tudományos biztos 
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